
JUU more zabeležiti zopet nov uspeh 
v svojem obsežnem delu. 28. XII. se je vršil 
ustanovni sestanek F.O, t. j . sestanek vseh 
onih, ki se zanimajo za ekskurzijski odsek 
in ki imajo namen, udeleževati se potovanj 
in vsega dela, katerega hoče izvrševati ta 
odsek. 

Ob napovedani uri, je otvoril sestanek 
predsednik JUU tov. Ivan Dimnik. V vznese
nih besedah je pozdravil mnogobrojne nav
zoče in opisal namen ekskurzijskega odseka. 
Pri tej priliki se je dotaknil vprašanja našega 
obmorskega okrevališča, ki bi bil omogočen, 
če bi članstvo odstopilo prispevke, katere je 
nekoč vplačalo za nabavljalne zadruge temu 
domu. Radi tega bi bilo potrebno, da se po
izve, kdo je plačal, koliko in kdo odstopi 
ta znesek učiteljskemu ferijalnemu domu. Na 
podlagi teh podatkov bi bilo mogoče dobiti 
po članstvu vplačani denar za nabavljalne za
druge — za učiteljske ustanove. Njegova iz
vajanja so navzoči sprejeli z navdušenim 
aplavzom. Predsedstvo sestanka je na sploš
no željo prevzel tov. Jože Župančič, ki je ob
širno in natančno razmotrival bodoče delo in 
organizacijo odseka. Sledile so volitve in za 
temi določitev poverjenikov EO v posamez
nih učiteljskih društvih. V vseh vprašanjih se 

Ustanovni sestanek EO. 
je vršila debata, pri kateri je bilo iznešeno 
dosti važnih smernic za novo izvoljeni od
bor. Odbor je dobil nalog, da sestavi poslov
nik EO in se dogovori s Hranilnico in poso* 
jilnico Učiteljskega konvikta, kjer naj bi oni 
tovariši in tovarišice, ki nameravajo potovati, 
nalagali med šolskim letom majhne zneske s 
pomočjo položnic. Po dveurnem vsestranskem 
razmotrivanju, je zaključil predsednik tov. 
Župančič lepo uspel sestanek ter se zahvalil 
vsem navzočim za udeležbo in stvarno sode
lovanje. 

Z ustanovitvijo tega odseka je stopila 
organizacija JUU zopet za korak naprej v 
svojem delu za izobrazbo učiteljstva in za 
gojitev stikov med učiteljstvom v domovini 
in izven nje. 

Že ta prvi sestanek je pokazal, kako 
veliko zanimanje je med učiteljstvom za 
skupna potovanja, ki bodo pedagoškega ali 
zabavnega značaja. Po soglasnem sklepu je 
bilo določeno, da se bodeta vršili o Binkoitih 
dve dvodnevni potovanji in sicer na Plitvi
čka jezera in na Koroško. Novemu odseku, 
ki bo imel po izjavi tov. predsenika Ivana 
Dimnika, v vodstvu JUU vso oporo — želi
mo mnogo uspeha. 


